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Abstract (en)
[origin: WO2022243036A1] The invention relates to a method for depositing an aluminum oxide layer on the surface of a metal body, the metal of
the metal body containing aluminum in an amount of 0.3-6 wt.%. The deposition is carried out by spraying an aerosol onto the surface of the metal
body using the aerosol deposition method while an aluminum oxide layer is deposited. The aluminum oxide layer can serve as an anti-corrosion
layer. The invention also relates to a metal body comprising an aluminum oxide layer which is produced according to the method.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Abscheiden einer Aluminiumoxidschicht auf der Oberfläche eines Metallkörpers, wobei das Metall des
Metallkörpers Aluminium in einer Menge von 0,3 -6 Gew.-% enthält. Das Abscheiden erfolgt mittels Sprühen eines Aerosols auf die Oberfläche
des Metallkörpers mit der Aerosol-Depositions-Methode unter Abscheidung einer Aluminiumoxidschicht. Die Aluminiumoxidschicht kann als
Korrosionsschutzschicht dienen. Weiterhin betrifft die Erfindung einen Metallkörper aufweisend eine Aluminiumoxidschicht, die gemäß dem
Verfahren hergestellt ist.
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